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PROTOKOLL 
STUDIERÅDSMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA DEN 2025-03-31 

KL. 17:15. 

KALLADE: 
Ordförande:       Arvid Sandström 
Vice ordförande tillika justerare    Lovisa Loveby 
Utbildningsansvarig tillika sekreterare:    Mathias Käck 
Ledamot         Jasmine Carlsson 
Ledamot       Olle Wågström 
Ledamot        Gustav Heidenberg 

 Ledamot       Ellen Svensk 
 Ledamot       Malou Currivan  
 Ledamot       Elvira Lind  
 Ledamot       Sofia Hallgren 
 Ledamot       Klara Jenssen 
 Ledamot       Samuel Gustafsson 
 Ledamot       Katarina Filipovic 
 Ledamot       Chiara Bergmark 
 Ledamot       Alice Blennerud 
 
 

1 §  MÖTETS ÖPPNANDE 
Arvid Sandström öppnade mötet kl.17:20  

 
2 §  ADJUNGERINGAR 

 
3 §  GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET 

Kallelsen utgick 2025-03-25 en dag efter ordinarie kallelseförfarande. 
 
Rådet beslutade  
 
Att godkänna kallelseförfarandet. 
 
 

4 §  FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 
Bilaga: Dagordning 
 
Med tillägg av webbinarier och T3. 
 

5 §  PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDEN 
Bilaga: Protokoll 25-03-10 
 
Protokoll från 25-03-10 är justerat och kan läggas till handlingarna. 
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Rådet beslutade  
 
Att lägga protokollet till handlingarna. 

6 §  MEDDELANDEN 
Ordförande: 
- Utbildningsutskott 
- Möte med T3 angående mer ändringar inför nästa termin.  
- Kursföreståndarmöte 

 
Utbildningsansvarig:  
- Utbildningsutskott 
- AI gruppen 
- Möte med T3 
Elvira Lind 
- T3  

o Inga datorskrivna 
§ Mer tid  
§ Mer information  
§ Kompendium endast läsårets 
§ Dyslexi ?  
§ Anpassningar?  

 
7 §  PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT 

8 §  T3-RAPPORTEN 
Bilaga: 
 Rapport-T3 
Bakgrund: 
Arbetet med t3-enkäten börjar närma sitt slut, genom en sammanställning i form 
av en rapport! Denna rapport är ännu inte helt färdigställd, och därför tänker jag 
att det är bra om vi nu går igenom den tillsammans och färdigställer den! Om ni 
har tid och lust får ni därför gärna kolla igenom rapporten i nuvarande form och 
förbereda er för att diskutera den på studierådet! 
 
Under diskussionen framkom flera frågor som måste besvaras innan enkäten kan 
bli klar. Samtidigt som det är viktigt att enkäten blir klar i början av maj för att 
den ska hinna få effekt inför eventuella ändringar på nästa termin.  
 
- Inte så lång sammanfattning än, den behöver expanderas.  
- Koppla punkterna till varandra 
- Viktigt att tänka på att sätta den i kontext av tidigare data.  
- När höll man på att skriva för hand?  
- Hur såg arbetsbelastningen ut förr?  
- Trycker på att svaren talar för att det är stundeter på t3 som svarat.  

https://docs.google.com/document/d/169DlkGbQ8lREmMPnDTmhRXZ6B4ygD_-Ew8fRJZWlBCQ/edit?usp=sharing


   2025-03-31 
   Sida 

3 av 3. 

 
Epost, webb 
ordf@jf-uppsala.se 
www.jf-uppsala.se  

Telefon 
+46(0)700 90 86 73 

Adress 
Övre Slottsgatan 3 

753 10 Uppsala  
 

- Koppla in någon 
kunnig på statistik.  

- Funktions anpassning för de med olika anpassningar i utbildningen.  
- Klargöra vad statistiken säger. 
- Kartlägga vad KF ville 
- Vi ska inte tvinga in jurister i väggen.  

 
- Skilja på våra egna tankar och enkäten. För att legitimisterna den och inte 

göra den till ett känsloutkast.  
9 §  HANDLINGSPLAN LM-UTVÄRDERING 

Bilaga: Utvärderingsrapport LM-program 
Bakgrund: På senaste utbildningsutskottet diskuterades handlingsplan med 
åtgärder med anledning av utvärderingen av LM-programmet i höstas. Här 
kommer Marc och Joels nuvarande förslag! 
 
Diskussion: dispenssituationen är svår just nu, kommer att bli bättre om kurser 
läggs ihop som har diskuterats av kursföreståndare.  
Nu studierektor ska läras upp tillsammans med marc och olle.  
 
 
 
 
 

10 §  ÖVRIGA ÄRENDEN 
- AI webbinarier för studenter och lärare.  

o Hur man kommer se på AI. Mer ett verktyg för språk. Höja den 
allmänna nivån på AI.  

o Webbinarierna ska vara till för att lära ut och de ska sparas online så 
att alla ska kunna ta del av dem även de som inte börjat plugga eller 
som inte är närvarande.  

o Webbinarierna är inte klara och AI gruppen är intresserade av vad 
studenterna tycker om dem. AI gruppen vill gärna ha studenternas 
hjälp i utformning.  

11 §  ORDET FRITT 
 

12 §  MÖTETS AVSLUTANDE 
 

Arvid Sandström avslutade mötet 18.34 


